
Aan de gemeenteraad Schagen

betreft: Amendement BP J. Israelsstraat 4-6.

Geachte raadsleden,

Graag willen wij het volgende onder uw aandacht brengen namens de Aloysiusschool.

Al decennialang zijn wij als school genoodzaakt om met onze kinderen een behoorlijke afstand af te leggen naar de

gymzaal. We gymmen 2x per week met 10 groepen. Wandelen met de kinderen van en naar de gymzaal kost veel tijd.

Dat gaat ten koste van onze effectieve lestijd. De oudste groepen pakken de fiets, waardoor er af en toe een vervelend

ongelukje kan gebeuren waarbij fietsen beschadigen of een kind valt. Het massaal meenemen van de fiets veroorzaakt

volle fietsenrekken rond de Aloysiusschool waar een nauwe route ligt die direct naar het centrum leidt en voor

overlast zorgt.

Het probleem van de grote afstand tot de gymzaal is al heel lang een probleem en kwam in de plannen rond de

nieuwbouw van onze school al op tafel rond 2010. Helaas was de huidige kavel van onze school niet geschikt voor een

gymzaal. In de integrale huisvestingsplannen voor het onderwijs bleven we daarom zoeken naar mogelijkheden. We

hebben dit opnieuw onder de aandacht gebracht van de gemeente en van toenmalig wethouder Ben Blonk.

De heer Koops van Sportfondsen heeft in die periode de situatie in kaart gebracht en ook onze mening gevraagd. Hij

kwam na ons gesprek tot de conclusie dat de gemeente een mooie kans kon benutten om eindelijk een gymzaal te

realiseren in de nabijheid van de school, zodat alle kinderen in korte tijd lopend naar de gymles kunnen gaan. De

oplossing was om gebruik te maken van een deel van de vrijgekomen ruimte na de sloop van basisschool De Ark aan

de Beethovenlaan. Korte tijd later ontmoetten wij wethouder Blonk die ons meedeelde dat de gemeente inderdaad op

deze plek een gymzaal voor ons en de leerlingen van de Ark zou gaan bouwen.

Tijdens rondleidingen van nieuwe ouders werd ons regelmatig gevraagd op welke wijze er nu gymles wordt gegeven en

wat de locatie van de gymzaal is. We hebben al deze jaren mogen vertellen dat er in de nabije toekomst eindelijk een

gymzaal in de buurt komt.

In 2018 vernamen wij dat dit plan zou worden geschrapt en dat het voormalige perceel van De Ark volledig gebruikt

ging worden voor woningbouw en er geen plek werd gereserveerd voor onze gymzaal.

We hebben de toenmalige wethouders Beemsterboer en Van der Veek een brief gestuurd waarin we wezen op de

belofte die gemaakt was en nogmaals de belangen van de school duidelijk onder de aandacht gebracht. Zij hebben

toen hun beleidsmedewerkers aan het werk gezet om te onderzoeken wat de grotere afstand van de gymzaal voor de

leerlingen van onze school betekent. De conclusie van dit onderzoek was dat de belofte gedaan door wethouder Blonk

een terechte belofte was, gezien de belangen van alle leerlingen van de Aloysiusschool. We kregen gelukkig opnieuw

de belofte dat onze nieuwe gymzaal op het voormalige perceel van De Ark zou komen aan de Beethovenlaan/Jozef

Israelsstraat.

Tot onze verbazing en grote teleurstelling lazen we op 3 mei jongstleden in het Noordhollands Dagblad en op de

website van Noordkop Centraal dat een groot deel van de partijen in de gemeenteraad een amendement heeft

ingediend om opnieuw de beloofde gymzaal ver weg van de school te plaatsen. De belanghebbenden die gebaat zijn

bij de gymzaal in het huidige bestemmingsplan zijn ruim driehonderd leerlingen die nu onderwijs krijgen op de

Aloysiusschool en honderden leerlingen in de komende decennia.

Deze honderden leerlingen zijn volledig genegeerd in het opgestelde amendement.

Wij zijn als school werkelijk door niemand benaderd over dit initiatief en dat is een kwalijke zaak.

Van onze volksvertegenwoordigers verwachten we dat ze zich hard maken voor alle burgers.

De huidige en toekomstige leerlingen van de Aloysiusschool zijn ook onze burgers, dus neem hun belang volledig mee.



In de brief van wethouder Kruijer met kenmerk 23.081082 wordt toegelicht waarom het huidige bestemmingsplan

van de Jozef Israelsstraat op deze wijze is vormgegeven en hoe belangrijk het ook voor onze school is dat het plan zo

wordt uitgevoerd. Een betrouwbare overheid houdt zich aan zijn beloften. De gymzaal op deze plek is een duidelijke

en herhaaldelijk gemaakte belofte die het belang dient van honderden leerlingen.

Wij verzoeken daarom alle raadsleden dringend om het genoemde amendement niet aan te nemen.

Hoogachtend,

namens alle leerlingen, medezeggenschapsraad, leerlingenraad, team Aloysiusschool en Stichting Sarkon

John Bruinsma


